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Zmeny programov vyhradené

Denné tábory pre deti  
počas prázdnin
Hasičský tábor – 8. - 12. júl
Detský tábor – 29. júl - 2. august
Florbalový tábor – 12 - 16 august

Letné pozvánky
Pľacový turnaj
futbalový turnaj
športový areál V Riekach
sobota 22.6. od 9:00
9:00 Lány - Štepnica 
10:00 Štepnica - Kaštieľ
11:00 Kaštieľ - Lány
12:00 Záverečné vyhodnotenie

Pálenie Vojany
sobota 22.6. 2024 od 21:00
miesto: Galov Laz

Výstup na Vreteň na sviatok  
Sv. Cyrila a Metoda
piatok, 5.7.2024 od 7:00
nástupné miesto: areál ŠK Radoľa

Memoriál Ing. Jána Kultana
futbalový turnaj
športový areál V Riekach
sobota 6.7. od 9:00
potvrdení účastníci:
ŠK Radoľa
TJ Pokrok Stará Bystrica
zoznam účastníkov turnaja bude doplnený v naj-
bližších dňoch

Heligónka
sobota, 17.8.2024 od 9:00 do 21:00
športový areál V Riekach



s veľkou radosťou môžem potvrdiť, že obecné zastupiteľstvo 
na svojom zasadnutí 18. marca prijalo dôležité rozhodnutie, 
ktoré mi ako starostovi uvoľnilo ruky začať pracovať na tom, 
aby V Riekach v budove ŠK Radoľa mohol vzniknúť slušný 
a dôstojný spoločenský priestor, ktorý bude môcť dlhé desať-
ročia slúžiť všetkým občanom našej obce.

V týchto dňoch a týždňoch vzniká projektová dokumentácia, 
ktorá bude podkladom pre realizáciu tohoto zámeru. 

Znepokojuje ma však, že niektorí jednotlivci šíria po našej 
obci hrubé klamstvá o tom, že obec - teda obecné zastupiteľ-
stvo v Radoli a starosta obce nepodporujú dobrovoľných hasi-
čov a podporujú iba šport.

Takéto klamstvá môžem vyvrátiť veľmi jednoducho nie-
koľkými konkrétnymi číslami. Porovnám iba futbal, florbal , 
stolný tenis, hasičov a ich finančnú podporu počas posledných 
7 rokov. Finančná podpora obce týmto organizáciam slúži na 
podporu zabezpečenia ich činnosti, najmä zaistenie pravidel-
ných voľnočasových aktivít pre deti a mládež v našej obci. 

Len pripomeniem že futbalový oddiel má prípravku, mlad-
ších a starších žiakov, dorastencov a mužov. Dovedna ide o viac 
ako 100 hráčov. Florbalový oddiel reprezentuje obec na celo-
štátnej úrovni a má v roku 2024 prípravku, mladšie a staršie 
žiačky a družstvo žien, kde hrajú aj juniorky a dorastenky. 
Spolu je to približne 50 hráčok. V stolnom tenise reprezentujú 
Radoľu v rôznych súťažiach 4 družstvá dospelých s viac ako 20-
imi hráčmi. 

Finančná podpora činnosti organizácií z rozpočtu obce Rado-
ľa v rokoch 2018 - 2024:

rok dotácia 
florbal

dotácia 
hasiči

dotácia 
futbal

dotácia 
stolný 
tenis

2018 VZNIK -  
0 Eur

0 12000 830

2019 0 0 12000 830

2020 0 0 5500 1100

2021 2500 0 11500 1100

2022 2500 0 14500 1500

2023 6500 VZNIK -  
4000

14500 1600

2024 6500 5550 14500 1800

Zdôrazňujem, že obecné zastupiteľstvo pridelilo dobrovoľ-
ným hasičom na rozbeh činnosti toľko financií o koľko po-
žiadali. Okrem toho už majú možnosť začať zveľaďovať areál 
oproti materskej škole pre svoje potreby. Ani ako starosta 
obce nemôžem vlastným rozhodnutím financie nikomu a na 
nič prideliť. Schvaľovanie rozpočtu je výhradnou právomocou 
obecného zastupiteľstva. A tu musím prízvukovať, že obecné 
zastupiteľstvo v žiadnom prípade nekládlo tejto, po tridsiatich 
rokoch obnovenej organizácii, žiadne problémy. Verím, že ich 
podpora padne na úrodnú pôdu a bude ich motivovať, aby 
vytvorili pravidelnú aktivitu pre deti a mládež podobne ako to 
robia športovci, teda aspoň desať mesiacov v roku organizovať 
dvakrát týždenne tréning a počas víkendov ďalšie podujatia, 
ktoré pomôžu našim deťom spoznávať celý región alebo do-
konca Slovensko.

Vrátim sa však k prestavbe budovy v športovom areále V Rie-
kach. Podľa predbežne spracovávanej projektovej dokumen-
tácie dokážeme v objekte vytvoriť sálu pre približne 150 hostí 
vhodnú na oslavy, plesy alebo obecné kultúrne podujatia. Ne-
vyhnutnosťou bude výťah v tomto objekte. Na prvom poscho-
dí vznikne viacero priestorov, ktoré budú slúžiť na podporu 
komunitného života v obci a zároveň na skvalitnenie činnosti 
Obecného úradu. 

Predbežne sa dá očakávať, že o jeden až tri roky by mohla 
väčšina nových priestorov začať slúžiť verejnosti a najmä ob-
čanom našej obce. Najmä v oblasti podpory kultúry odstráni-
me veľkú časť problémov, s ktorými sa doteraz trápime. Veľa 
finančných prostriedkov budeme musieť vynaložiť zo zdrojov 
obce alebo z úveru. Už teraz však máme rozpísaných niekoľko 
projektov, pri úspešnosti ktorých vieme získať nielen finančné 
zdroje, ale najmä vytvoriť z areálu V Riekach pekný športovo 
- spoločensko - rekreačný priestor a zároveň v rámci areálu ZŠ 
s MŠ Pod Mokrým utvoriť centrálny vonkajší priestor, ktorý by 
výrazne skvalitnil verejné priestranstvo v okolí školy a takisto 
aj naprojektovanej prístavby materskej školy. 

Po dlhých rokoch sú k dispozícii konečne projektové výzvy 
s alokovaným zaujímavým objemom finančných zdrojov, 
o ktoré má zmysel uchádzať sa aj v našej obci. 

Verím, že pripravované rozvojové projekty nájdu podporu 
najprv v obecnom zastupiteľstve a potom budeme úspešní pri 
získavaní mimorozpočtových zdrojov, ktoré poslúžia na ďalšie 
zvýšenie kvality života občanov.

S úctou 
Ing. Anton Tkáčik, starosta obce Radoľa

Milí spoluobčania,



Vo voľbách prezidenta Slovenskej republiky vo volebnom okrsku Radoľa boli nasledovné výsledky:

1. kolo volieb, 23. marca 2024

počet voličov zapísaných v zoznamoch voličov: 1254

počet voličov, ktorí sa zúčastnili na hlasovaní: 741

počet voličov, ktorí odovzdali obálku: 741

počet platných hlasov odovzdaných pre všetkých kan-

didátov: 737

2. kolo volieb, 6. apríla 2024

počet voličov zapísaných v zoznamoch voličov: 1246

počet voličov, ktorí sa zúčastnili na hlasovaní: 910

počet voličov, ktorí odovzdali obálku: 910

počet platných hlasov odovzdaných pre všetkých kan-

didátov: 904

kandidát počet hlasov v 1. kole počet hlasov v 2. kole

Patrik Dubovský 4 -

Krisztián Forró 0 -

Štefan Harabin 95 -

Ivan Korčok 239 317

Marian Kotleba 4 -

Ján Kubiš 22 -

Igor Matovič 18 -

Milan Náhlik 0 -

Peter Pellegrini 354 589

Výsledky volieb prezidenta 
Slovenskej republiky

Oznámenie - úroveň vytriedenia komunálnych odpadov v obci Radoľa 
za rok 2023

Obec Radoľa za rok 2023 dosiahla úroveň vytriedenia komunálnych odpadov 30,61 % 
Zjednodušene to znamená, že čím vyššiu úroveň vytriedenia obec dosiahne, tým nižšiu sadzbu bude 

platiť za uloženie odpadu.

Úroveň vytriedenia komunálnych odpadov
za rok 2023

Obec Radoľa

podľa zákona 329/2018 Z. z. o poplatkoch za uloženie odpadov na skládkach a o zmene a doplnení zákona č. 587/2004 Z. z. o Environmentálnom
fonde a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov

Vytriedené komunálne

odpady [t]

125,291 (30,6%)

Nevytriedené

komunálne odpady [t]

284,03 (69,4%)

30,61 %
125,2912 z 409,3212 ton

Pre výpočet úrovne vytriedenia komunálnych odpadov sa uplatňuje nasledujúci vzorec: 

ÚVKO   =       x 100 (%)    =        x 100 (%)   =     30,61 %

kde: 
ÚVKOÚVKO je hodnota vytriedenia komunálnych odpadov za predchádzajúci kalendárny rok vyjadrená v % 

mzložkamzložka je hmotnosť vytriedenej zložky komunálnych odpadov vyzbieranej v obci v predchádzajúcom kalendárnom roku v rámci triedeného zberu komunálnych odpadov zavedeného

obcou v súlade s údajmi, ktoré obec ohlasuje podľa osobitného predpisu; hmotnosť zložky komunálnych odpadov sa vyjadruje v kilogramoch; výpočet hmotnosti je uvedený v prílohe.

mKOmKO je hmotnosť komunálnych odpadov vzniknutých v obci za predchádzajúci kalendárny rok v súlade s údajmi, ktoré obec nahlasuje podľa osobitného predpisu; hmotnosť

vzniknutých komunálnych odpadov sa vyjadruje v kilogramoch; výpočet hmotnosti je uvedený v prílohe. 

Na základe úrovne vytriedenia komunálnych odpadov sa podľa nariadenia vlády č. 330/2018 Z. z. určuje sadzba pre rok 2024 22 €/t za uloženie
zmesového komunálneho odpadu (kat.č. 20 03 01) a objemného odpadu (kat.č. 20 03 07) na skládku odpadov.

Položka Úroveň vytriedenia komunálneho odpadu (%) Sadzba za príslušný rok (€/t)

2019 2020 2021 a nasl. roky

1 x ≤ 10 17 € 26 € 33 €

2 10 < x ≤ 20 12 € 24 € 30 €

3 20 < x ≤ 30 10 € 22 € 27 €

4 30 < x ≤ 40 8 € 13 € 22 €

5 40 < x ≤ 50 7 € 12 € 18 €

6 50 < x ≤ 60 7 € 11 € 15 €

7 x > 60 7 € 8 € 11 €

mzložka 1 + mzložka 2 + mzložka n

mKO

125 291,2

409 321,2

Dňa ....................................

------------------------------------------------------------- 
Obec Radoľa

Vytvorené aplikáciou ELO.sk od spoločnosti Odpadový hospodár s.r.o.



My seniori si želáme predovšetkým zdravie, šťas-
tie, dôstojný život. V každej etape života človeka sú 
najvzácnejším liekom medziľudské vzťahy.

Môžeme si my členovia JDS podporiť zdravie 
v našej organizácii? Určite áno! Ide hlavne o zdra-
vie našej mysle, o duševné zdravie, ktoré je hnacím 
motorom pre fyzickú činnosť. Takýto motor nás vie-
dol pri plnení úloh, ktoré sme si naplánovali i do-
plňovali rôznymi aktivitami počas roka 2023. Naša 
členská základňa sa zvýšila o  6 členov. Ku koncu 
roka nás bolo 74 členov. 

- V duchu JDS sme na výročnej členskej schôdzi 
zhodnotili činnosť organizácie, hospodárenie ZO 
JDS, prijali rozpočet na rok 2023, plán práce na rok 
2023 a schválili členský príspevok do pokladne vo 
výške 10€. Hostili sme sa voňavými šiškami z rúk ši-
kovných členiek. 

- Už tradične sme boli účastníkmi fašiangového 
sprievodu obcou. Naši členovia ochotne napiekli 
šišky do sprievodu a  taktiež hostili rôznymi špe-
cialitami z  domácej kuchyne, i  finančne podporili 

tieto krásne tradície. Celou dedinou vládne prí-
jemné očakávanie a  veselá nálada. Vyvrcholením 
fašiangovej zábavy bolo pochovávanie basy, ktorej 
súčasťou boli aj naši seniori - speváčky, plačky, mlá-
denci. Máme radosť pri speve, hudbe, možnosti za-
baviť aj iných, keď z človeka seniora vyžaruje zdravý 
životný štýl, ktorý podporuje okolie. 

- Zúčastnili sme sa na veľkonočnej výstave ruč-
ných prác v  KNM, Dolný a  Horný Vadičov. Svoje 
práce vystavovali Elena Drugová, Margita Andelová 
a Emília Svrčková. Prispeli sme k pohosteniu kolá-
čikmi od Margity Andelovej.

- Využili sme ponuku od Regionálneho verejné-
ho zdravotníctva v spolupráci s nemocnicou Čad-
ca. Prínosom boli prednášky: Diabetes, diabetická 
noha a vysoký krvný tlak i meranie cukrovky u 20 
členov. 

- Veľká vďaka pani Anežke Tarábkovej, predsed-
níčky civilizačných chorôb, ktorá nám umožňuje 
zúčastňovať sa výletov do Jablonky a  kúpania sa 
v termálnej vode na Oraviciach. V máji sa zúčastnilo 
25 a v septembri 17 členov.

Na stretnutí seniorov Dol-
ných Kysúc v Snežnici bolo 11 
členov, ktorí sa výborne cítili 
a zabávali. 

- Za históriou blízkeho oko-
lia sme sa 18 - ti vybrali do Bu-
datínskeho zámku. 

- Našou súčasťou sme 
podporili i  prehliadku okres-
ných speváckych i tanečných 
skupín. Prispeli sme koláčmi 
k občerstveniu. 

- V pomerne peknom počte 
16 členov, sme sa zapojili do 
Okresných športových hier 
v  KNM. Naši členovia Martin 
Kriváček a Miroslav Macúš, pri-
pravovali guláš k  občerstve-
niu. Získali sme 2 prvé, 2 druhé 
a 1 tretie miesto. 

JDS Radoľa v roku 2023



- Do krajských športových hier v Liptovskom Miku-
láši postúpili Ján Luprich, Peter Kultan a Rudolf Kubík. 
Ján Luprich obhájil 1.miesto v behu na 60 m na Celo-
slovenských športových hrách v Košiciach. Sme hrdí 
na najrýchlejšieho súťažiaceho seniora na Slovensku. 
V ZO JDS V Radoli bol ocenený soškou Oskara. 

- Dôstojne sme oslávili Deň matiek a otcov, keď 
si nás pozvaný poslanec p. Hudec uctil karafiátmi. 
Veľmi šikovná a zručná členka Jana Macúšová - pre 
všetkých pripravila milý darček - srdiečka. 

- V júli sme v záhradnej reštaurácii p. Štefana Hu-
deca zorganizovali hodové posedenie na počesť 
6.výročia nášho kostola sv. Cyrila a Metoda. Hodo-
vali sme pri guľáši, ktorí nám pripravili Martin Kri-
váček, Miroslav Macúš, Emil Svrček a  Juraj Svrček. 
Mnohí členovia priniesli rôzne špeciality k bohaté-
mu pohosteniu. Bolo to posedenie plné srdečných 
objatí, priateľských vzťahov a dobrej nálady pri spe-
ve, hudbe, tanci i humoru. 

- Za poznávaním krás architektúry a histórie Slo-
venska sme zorganizovali autobusový zájazd do 
Nitry. Prehliadkou katedrály a  Múzea kňazského 
seminára nás sprevádzala naša sprievodkyňa Alena 
Prievozníková.

- V spolupráci s kultúrnou komisiou v obci sme 
sa zapojili do 7.ročníka „Radoľskej heligónky“. Vystu-
poval p. Milan Kopták a p. Jana Macúšová vyrobila 

60 darčekov pre účinkujúcich - heligónky a pre deti 
košíčky. 

- Venovali sme sa aj turistike účasťou na Okres-
nom zraze turistov v KNM. Deväť členov sa aktivi-
zovalo na 1.ročníku vychádzky na Tábor, kalváriu 
a obhliadky mesta a jeho histórie. Mária Kriváčková 
a Cecília Svrčková dosiahli vrch Tábora. Pani Cecília 
Svrčková zvládla i večerný výstup na Vreteň. 

- Na svätej omši v Turzovke - Živčáková sa zúčast-
nilo 9 členov autobusovým zájazdom. 

- Pekný zážitok sme si odniesli z vinobrania v Pe-
zinku, kde sa cestovaním vlakom vybralo 21 členov. 

- Na 1.ročníku „ Jesennej olympiády seniorov“ 
v Hornom Vadičove sa prihlásilo 18 členov. Vytvorili 
sme 3 súťažiace družstvá. Odniesli sme si putovný 
pohár za 1.miesto súťaže družstva pod vedením 
„kapitána“ Jána Lupricha. Bola to krásna, vydarená 
akcia.

- V októbri pri príležitosti mesiaca úcty k starším 
boli vyznamenaní III. stupňom Juraj Svrček, Anna 
Čelková a Igor Maruš, za viacročnú aktívnu činnosť 
a  spoluprácu v  ZO JDS. Okrem kultúrneho prog-
ramu ZŠsMŠ Radoľa a  slávnostného posedenia p. 
Jana Macúšová obdarovala všetkých prítomných 
milým darčekom. Pán starosta zabezpečil pre 
nových členov 20 tričiek s  logom ZO JDS Radoľa 
a nový plagát. 

- Dôstojne sme sa 
rozlúčili s  pánom Du-
šanom Mičianom, po-
slancom VÚC v  Žiline, 
pri príležitosti odchodu 
do dôchodku. Sme mu 
veľmi vďační za boha-
tú spoluprácu a  pod-
poru. Viac rokov nám 
bezplatne poskytoval 
priestory svoje záhrad-
nej reštaurácie. Mno-
hokrát nám poskytol 
občerstvenie a  obda-
roval nás darčekmi.

- V  priebehu roka 
sme blahoželali 15 
členom pri príležitosti 
okrúhlych životných 
jubileí, ktorí dostali 



háčkovanú medailu z rúk p. Margity Andelovej. Uc-
tili sme si ich ďakovným pozdravom, vysvedčením, 
kvetom a  humornými vystúpením, či príhovorom 
p. Heleny Varošovej. Svojou rôznorodou nápaditos-
ťou a humorom nám spríjemnila dobrú náladu na 
všetkých posedeniach.

- Svojim ručnými háčkovanými prácami nás re-
prezentovala na vianočnej výstavke v Dolnom Va-
dičove, Hornom Vadičove a ZŠsMŠ v Radoli p. Elena 
Drugová. Šikovné, obetavé členky Margita Ande-
lová, Helena Varošová, Antónia Dolinová, Klára Ra-
kovanová, Lýdia Holtanová, Viera Šišková, Štefánia 
Svrčková, Irena Vlčková pripravili slané a  sladké 
špeciality k občerstveniu. Výťažok 40 € sme darovali 
ZŠsMŠ v Radoli.

- Zabezpečili sme zvonenie na kostole 11.11. 
o 11 hod. na počesť všetkých obetí I. a II. svetovej 
vojny a obetí vojen na celom svete. 

- Posledným spoločným stretnutím pred ukon-
čením roka bolo predvianočné a  mikulášske po-
sedenie s  tombolou. Do bohatej tomboly prispeli 
takmer všetci členovia. O cenu útechy sa postarali 
p. Margita Rakovanová a Božena Mináriková, pred-
sedníčka OD JDS v KNM.

- Využili sme možnosť kúpeľno - rehabilitačných 
pobytov so štátnou dotáciou. V  Nimnici, Vyšných 
Ružbachoch, Bardejove a Sliači sa zotavovalo 7 čle-
nov.

- Na relaxačnom oddychovom pobyte v  Pieš-
ťanoch v  hoteli Harmónia boli v  máji 4 členovia 
a v decembri 6 členovia.

- Očarili nás aj kultúrne podujatia SND v Bratisla-
ve na opere Nabucco, činohre Vojna a mier a balete 
bolo 20 členov. 

- Potrebné je vyzdvihnúť aktivitu pri úprave oko-
lia cintorína a kríža.

- Veľké ďakujem patrí DJ Jánovi Luprichovi a Mila-
novi Koptákovi, ako i speváčkam, ktorí nám spevom 
aj hrou na harmonike spríjemňujú naše posedenia.

- Na veľmi dobrej úrovni je i spolupráca so ZŠsMŠ 
v Radoli a kultúrnou komisiou obce. 

- Oporným pilierom je nám starosta obce Ing. 
Anton Tkáčik. Pomoc a spolupráca je na veľmi dob-
rej úrovni, ako i s pracovníčkami a poslancami OÚ 
v Radoli. Ako hostia sú pozvaní na naše stretnutia. 
Pozvaní boli i bývalí členovia ZO JDS.

- Veľkou oporou je nám aj predsedníčka OD JDS 
V KNM Mgr. Božena Mináriková. Pružným odovzda-
ním informácií nás vedie k dobrej spolupráci s os-
tatnými ZO JDS v okrese v KNM.

- Oceňujem nezištnú ochotu, obetavosť o  spo-
luprácu celého výboru ZO JDS Radoľa. Vždy sme 
spoločnými silami, i  vďaka vám všetkým, dokázali 
uskutočňovať naše stretnutia k veľkej spokojnosti.

Verím, že spolupráca bude naďalej pokračovať. 
Taktiež si doprajeme príjemný život v  našej obci 
a  nech je naša Radoľa skutočným domovom pre 
naplnenie našich snov, snov našich detí i  ďalších 
generácií.

Členovia výboru: 
predseda: A. Dolinová 
podpredseda: H. Varošová
pokladník: E. Rybárová
tajomník: Mgr. M. Andelová
kultúrna referentka: C. Svrčková
Revízna komisia:
predseda: T. Svrčková
členovia: M. Svrčková, M. Macúšová

Spracovala predsedníčka ZO JDS v Radoli 
Antónia Dolinová



posledná fašiangová sobota 10. februára 2024 

bola v  Radoli znovu plná hudby, tanca a  zá-

bavy v  maskách. Celodenný program pod 

taktovkou Komisie pre kultúru, šport a  škols-

tvo v  spolupráci ZO JDS v  Radoli a  za účasti 

ďalších účastníkov sprievodu v maskách, ktorí 

spoločne roztancovali a rozveselili celú obec, 

vyvrcholil pochovávaním basy a  fašiangovou 

veselicou.

Fašiangy 2024



Výber z aktivít MŠ

-	 Divadelné	predstavenie-	Popolvár	najväčší	na	svete	(	
deti spoznavali hudbu hudobného baroka)

-	 zimný	športový	poldeň
-	 Planetárium-	so	zvieratkami	vo	vesmíre
-	 Starostlivosť	o	vtáčiky-	kŕmenie, 	výroba	kŕmidiel 
- karneval
-	 prediktory	školskej	zrelosti 
-	 drôtovanie,	život	kedysi	a	dnes 
-	 tvorivé	dielne	s	rodičmi-	AKO	sa	narodila	kvapka. 
-	 návšteva	knižnice	v	ZŠ
-		vynášanie	Moreny 
- hudobno- divadelné predstavenie- Jar na gazdovskom 

dvore 
-	 návšteva	Mestskej	knižnice	KNM-	učíme	sa	s	

rozprávkou
-	 návšteva	našich	prváčikov-	oboznamujeme	sa	s	

prostredím	ZŠ
-	 stavanie	mája 
-	 Deň	matiek 
-	 Cesta	mliečka	do	môjho	bruška	-	Deň	mlieka 



za druhý polrok



Prírodné klzisko
Začiatkom januára trvalé mrazy 
opäť po niekoľkých rokoch dovolili 
zamestnacom Obecného úradu vy-
tvoriť ľadovú plochu na asfaltovom 
ihrisku arálu ZŠ s MŠ Pod Mokrým. 
Približne dva týždne tak mali deti aj 
dospelí možnosť korčuľovať sa na 
prírodnom ľade. 
Dočasne nainštalované svietidlá 
pripojené k verejnému osvetleniu 
umožňovali využitie klziska vo večer-
ných hodinách. 

V  tomto období realizujeme v  Radoli 
dve najdôležitejšie finančné aktivity, 
a  to budovanie parkoviska pri cinto-
ríne Na Koscelisku a prestavba budo-
vy č. 341 (zázemia športového areálu 
V Riekach.

Parkovisko na cintoríne budujeme 
vlastnými kapacitami obce, pričom za-
mestnanci Obecného úradu, pokiaľ nie 
je nevyhnutné zabezpečiť kosenie, prí-
padne za premenlivého počasia, keď 
nie je možné kosenie vykonávať, stavajú 
parkovisko pri cintoríne pre viac ako 30 
motorových vozidiel.
Automobily budú parkovať na priepust-
nej drenážnej dlažbe. Jednotlivé kolmé 
stojiská budú vyznačené v normalizova-
nej šírke 250 cm. Parkovisko bude ostrov-
čekom oddelené od miestnej komuniká-
cie k cintorínu. Na vjazde na parkovisko 
bude nainštalovaná výšková zábrana, 
ktorá má za úlohu zabrániť vjazdu ná-
kladných vozidiel na parkovisko. 
Po dokončení parkovacej plochy budú 
práce pokračovať rekonštrukciou miest-
nej komunikácie k cintorínu. Vzhľadom 
na to, že pôvodná cesta bola vybudova-
ná bez podložia, tak bude potrebné tejto 
ceste vytvoriť nové podložie, aby bola 
predĺžená jej životnosť a predišli sme 
zbytočným poškodeniam zapríčineným 
nevhodnou skladbou konštrukčných vrs-
tiev miestnej komunikácie.
V úseku, kde očakávame pokračovanie 
vo výstavbe rodinných domov, nebude 
v polovici vozovky (kde je vodovod a ka-

nalizácia) spevnená komunikácia. V tom-
to úseku bude asfaltbetón položený iba 
v šírke jedného pruhu. Odvodnenie cesty 
bude vsakom do nespevnenej krajnice. 

Budova ŠK Radoľa dostala na základe 
uznesenia obecného zastupiteľstva de-
finitívne svoje nové určenie. Na druhom 
poschodí ( „podkrovie“) vznikne spo-
ločenská miestnosť. Táto sála by mala 
mať na základe predbežných prepoč-
tov architekta kapacitu okolo 150 osôb. 
V tomto priestore bude možné organi-
zovať oslavy, svadby, plesy, školenia či 
iné podujatia pre verejnosť. V budove je 
naplánovaný výťah. V bezprostrednom 
susedstve sály bude prípravovňa jedla 
a šatňa. Priestor počíta takisto s pódiom 
a zázemím pre účinkujúcich, resp. na 
uskladnenie techniky. 

V priestoroch na prvom poschodí budú 
vytvorené miestnosti vhodné na využitie 
ako kancelárie alebo klubovne s rôznou 
veľkosťou. 
Projektová dokumentácia však ešte nie je 
dokončená.
Čo sa týka stavebných prác, hotová je 
strecha, obvodové múry, železobetóno-
vé konštrukcie nesúce strechu a nové 
schodisko na druhé poschodie. 
V najbližšom období bude nevyhnutné 
dokončiť nový bleskozvod plne vyho-
vujúci súčasným technickým normám, 
pripojiť budovu ku kanalizácii a odstrániť 
pôvodné zloženie strešnej konštrukcie. 
Po dokončení projektovej dokumentácie 
bude nevyhnutné budovu zatepliť, och-
rániť základy proti vlhkosti a pokračovať 
v ďalších nevyhnutných prácach, o kto-
rých Vás budeme informovať.

Investičné aktivity v obci

Pohľad do podstrešného priestoru



Ženský tím ŠK Vretenice Radoľa 
v prvej lige žien Z1 (druhá najvyššia 
celoštátna súťaž) má za sebou úspešnú 
sezónu. 

Vydarená bola už základná časť ligy, 
keď si družstvo pod vedením trénera 
Richarda Francla, zložené predovšet-
kým z radoľských odchovankýň vo 
svojej druhej sezóne vybojovalo krásne 
štvrté miesto. Toto umiestnenie potom 
skvelými výkonmi vylepšili na senzač-
né 3. miesto po ukončení tzv. nadstav-
by, počas ktorej naše družstvo stratilo 
iba 4 body.

Dievčatá svojim odhodlaním a bo-
jovnosťou prekonali celosezónny 
problém s úzkou súpiskou a väčšinu 
sezóny hrali na tri obrankyne a dva 
útoky, občas ich bolo ešte menej 
a sem-tam o jednu dve hráčky viac. 
Vďaka vynikajúcej kondičnej pri-
pravenosti viacero vyrovnaných 
zápasov rozhodli vo svoj prospech 
úspešnými tretími tretinami. Najväč-
šou zbraňou tímu však boli výborne 
hrané presilovky, v ktorých sme mali 
najväčšiu úspešnosť v rámci celej ligy 
(36 %). 

Vo vynikajúcich výkonoch zveren-
kyne Richarda Francla pokračovali aj 
v play-off, keď vo štvrťfinále s prehľa-
dom vyradili ambicióznu Modru 3:0 na 
zápasy a vybojovali si postup do semi-
finále. 

Po semifinále si dievčatá prevzali za-
slúžené bronzové medaily a pohár za 
tretie miesto v súťaži. 

Sezóna 2023/24 bola poslednou 
plánovanou sezónou, počas ktorej mal 
náš florbalový oddiel spoločný káder 
s družstvom žien ŠK 98 Pruské. Od se-
zóny 2024-25 už budeme v prvej lige 
žien pôsobiť samostatne. 

Veľkým vyznamenaním pre náš klub 
bola posezónna ponuka od Ligovej 
komisie Slovenského zväzu florbalu 
na prihlásenie sa do budúcehoročníka 
ženskej extraligy, teda najvyššej žen-
skej súťaže na Slovensku. Vzhľadom na 

ekonomickú a organizačnú náročnosť 
tejto súťaže sa vedenie oddielu roz-
hodlo nerobiť unáhlené kroky a druž-
stvo žien bude aj v budúcej sezóne hrať 
1. ligu.

Nabudúce napíšeme o zlatých 
a strieborných medailách našich mlad-
ších žiačok. 

Viac na www.vretenice.sk

Za celosezónnu podporu  
ďakujeme fanúšikom  
a sponzorom.

Bronzové 
ženy v 1. Lige

Ďakujeme  
sponzorom  
za podporu športu 
v Radoli

kvety

Dália
TONICAT

zemné práce
UNIPAL KNM

spol. s r.o. 


Bar   Santa Fe

Obec Radoľa
podporujeme šport

STAVBYT
P O D L A H O V É  C E N T R U M

Koberce, parkety, PVC, vinyl, Interiérové dvere



Úradné hodiny na Obecnom úrade
Pondelok  7.00–15.30
Utorok  7.00–15.00
Streda  7.00–16.30
Štvrtok  nestránkový deň
Piatok  7.00–13.00
Obedná prestávka  polhodina v čase  

medzi 11.00–12.00

Navždy nás opustili
Oľga Svrčková

Jozef Žabka
Jakub Balošák

Jozef Kuriak
Milan Borák
Pavol Kultán

Odpočívajte v pokoji!

Telefón: 041/421 32 33
Mobil:  0911/951 305,  

0911/480 555
Správca cintorína: 0904/765 776
E-mail:  podatelna@radola.sk
Web:  www.radola.sk

Kontakty

Narodenie detí

Sofia Macúšová
Sára Sládeková

Adam Ševčík

Najmenšich spoluobčanov v našej obci 
srdečne vítame, rodičom prajeme veľa 

zdravia a úspechov pri výchove!

Spoločenská 
kronika

Stalo sa pred rokmi
1784 - mala Radoľa 50 domov, 51 rodín a 351 obyva-
teľov. 

1834 - Uhorskí kronikári zaznamnenali po celej 
krajine katastrofálne sucho.

1914 - bola vybudovaná novostavba školy s jednou 
triedou a učiteľským bytom. Prvou kvalifikovanou 
učiteľkou bola Vilma Králiková. Túto budovu dnes 
používa Materská škola.

1954 - vznikla v Radoli Telovýchovná jednota s pr-
vým predsedom Jozefom Pakanom.

1974 - začala výstavba budovy so zázemím pre šport 
V Riekach.

2019 - 30-31. marec- V športovej hale v Radoli 
sa uskutočnili Majstrovstvá Slovenska seniorov 
a zmiešaných družstiev v Ultimate frisbee.

Pošta oznamuje:
Slovenská pošta a.s. informuje, že od 1.júla 2024 do 
30.septembra 2024 bude Pošta v  Radoli dočasne 
zatvorená.
Počas dočasného zatvorenia pošty budú poštové 
služby v  lokalite zabezpečené najbližšou Poštou 
Kysucké Nové Mesto 1.

Termín umiestnenia VKK
Veľkokapacitné kontajnery určené na uloženie od-
padu s  veľkým objemom a  drobného množstva 
stavebného odpadu budú v  Radoli rozmiestnené 
počas jesenného termínu v dňoch 22. - 24. októbra 
2024

Manželstvo 
uzatvorili

Matej Mičian  
a Martina Káčeriková

Na spoločnej ceste životom prajeme veľa
šťastia, lásky a porozumenia!


